
REFERAT FAU-MØTE 2023-01-30

Tilstede:
8.1,8.2,8.3,8.4,8.5,-,9.2,9.3,9.4,9.5,10.1,10.2,10.3 (mangler 9.1, 10.4, 10.5)

Sted:
10.4 klasserom på galleriet

1. Årshjul
● FAU styre har hatt oppstartsmøte som man har hver termin med rektor for å gå

gjennom årshjul. Noen punkter;
● Skolens foreldremøte for 9. trinn våren 2023. “Grenser og valg” - ved rådgivere.

Politi, utekontakt m.m., snakker om forskjellige tema som hva som rører i
ungdomsmiljøer, porno, osv.

FAU ønsker felles foreldremøte for alle klasser (i så fall ville foreldrene hatt anledning
til å gå på tre fellesmøter i skoleåret) - men skolen ønsker å dedikere seg til trinnet.
(Inkludering i 8. trinn, grenser og valg i 9., VGS i 10.)

● Klassekontaktmøte v/ Erlend
○ Oppfordrer til 1 sosial aktivitet per år
○ Inntrykk av at dette følges opp. Delte info mellom seg - nivå på aktiviteten

varierer

2. Fokusgruppene

2.1. Psykososialt
- FAUs fokusgruppe planlegging temamøte med 4 ungdomsskoler fra gamle Oppegård

kommune. Kontakt med politiet, utekontakt, klubben/Christian Lund. Mulig deling av
nye UngData-funn.

- Åpen skole - idé spilt inn av rektor til FAU. Et lavterskeltilbud der ungdommene kan
komme på kveldstid å benytte skolen; spille, lage mat, se film osv. FAU er positiv til
ideen, men mener initiativ og innhold må komme fra elevene og at elevene må ha et
eierskap til et slikt arrangement, og der FAU kan hjelpe til å fasilitere og arrangere.
Dette må ikke konkurrere med klubben. FAU kontakter elevrådet v/Cecilie for å høre
hva elevene synes. Hvis vi går videre med dette må klassekontakter og foreldre
engasjeres for å hjelpe med organisering. Skal være enkelt og lavterskel. Selv om
det kommer færre enn ventet, kan det være veldig viktig for de 20 som dukker opp.
Relatert. Miljøterapeut finnes på VGS, ikke her (innsparinger).



2.2. Natteravn
- Natteravngruppa er godt i gang og har planmøte på gang. Samarbeider med andre

skoler.
Holder på med å lage vandringslister.
8. trinn begynner nå 19. mars, møte 6. mars.
10. trinn - ønsker å dra i gang så tidlig som mulig ved skolestart i høst, derfor er 9.

trinn sist, slik at de går over til skolestart.
Facebookgruppa vokser ikke så fort som forventet.

2.3. Kolibri sykkelløype
Erik Johansen i Kolbotn Sykkelklubb (pappa til Inger Birgitte i 9.) har inspisert løype i

høst. Konklusjon: dette er en bra løype som trenger liten dugnad, fylle på med litt grus osv.
Erik stiller som fagperson på dugnad. Fokusgruppa følger opp med å utarbeide en

liste over hva som må gjøres og budsjett for materialer m.m. Ut fra dette må man se på
mulig finansiering, før en dugnad kan settes i gang etter påske.

2.4. Trafikk
Trafikkgruppa har fulgt opp fotgjengerfeltet nederst i Edvard Griegs vei, like ved

rundkjøringen. FAU har ønsket at det kommer opp skilt for fotgjengerovergang, men
kommunen mener det holder med merking på asfalten. De viser til at det er mange andre
skilt i samme område (rundkjøring, fartsgrense, innkjøringsskilt osv.)

2.5. Skoletur
8. trinn

- Som orientert om i forrige FAU-møte har skolen utarbeidet nye retningslinjer for
skoletur gjeldende fra årets 8. trinn. Disse innebærer blant annet at pengene i
hovedsak må samles inn på felles dugnader og det skal ikke være bruk av
kommersielle dugnader. Skolen mener en foreldrefinansiert skoletur må tilby noe mer
enn det skolen allerede arrangerer innenfor eget budsjett, der det allerede er skoletur
med teltovernatting i skogen på 10. trinn og en rekke dagsturer til blant annet
planlegges turer til holocaustsenteret, 22. juli-senteret osv. En foreldrefinansiert
skoletur måtte ha minst 2 overnattinger og et faglig opplegg i tråd med læreplan.

- Det er avholdt møte med skoletur-representantene på 8. trinn, der også alle
FAU-representantene på trinnet ble invitert. Både skoleturkomiteene og skolen
mener de nye retningslinjene begrenser beløp det er mulig å samle inn. Det er etter
regelverket krav om at all dugnadsinnsats skal være reelt frivillig. Skolen har nå
besluttet at det ikke skal arrangeres foreldrefinansiert skoletur fra årets 8. trinn. FAU
forholder seg til skolens beslutning.

- Det blir i møtet nevnt at det er tatt et privat initiativ for å sondere tur til Polen/Tyskland
i høstferien. Dette er i privat regi som FAU ikke har noe med å gjøre. Det ble uttrykt
bekymring for at dette ville bidra til press på elever og foreldre på 8. trinn. Her er det
delte meninger.

10. trinn: Møte med skoleturkomiteene høsten 2022 avdekket en rekke utfordringer med
innsamlingen, der man ikke var i tråd med regelverket knyttet til gratisprinsippet. Det var



blant annet svært varierende engasjement i klassene. For å avhjelpe dette ble det bestemt
at videre dugnader skulle være for trinnet og ikke klassevis. Man er nå i mål etter en siste
innsats i høst/vinter, og trinnet drar på tur til Setesdal fra 2. til 4. mai 2023.

9. trinn: 9. trinns skoleturkomiteer skal ha møte med trinnleder/rektor denne uka.
FAU-representanter på trinnet er usikker på status i pengeinnsamlingen. Det er trolig en del
variasjon mellom klassene. Det er planlagt tur til Rjukan. Det må tas en status på
innsamlede midler til nå, og hvordan man skal få inn resten på en grei måte, eller eventuelt
vurdere andre alternativer.

Arbeidet med skoletur har tatt mye ressurser hos FAU, både dette skoleåret og tidligere. Det
utarbeides et erfaringsnotat basert på prosessene som har vært.

Det ble også spilt inn behov for bedre opplæring av klassekontakter og andre verv rundt
pengeinnsamling, dugnad og kommunikasjons rundt dette, for eksempel til klassekasse osv.
FAUs styre tar dette videre inn i Nordre Follo Kommunale Foreldreutvalg (NFKFU) og ser på
hvordan det kan utarbeides gode rutiner for dette.

2.6. Klassekassene
Klassekasse-ansvarlig i FAU har gjenopptatt kontakt med DNB
Det blir 15 kontoer. Hver klasse på ha en kasserer. FAU-representant må melde inn

kontaktinformasjon til kasserer for sin klasse. Send info til Pia (til
ingieraasen.fau@gmail.com), hun oppretter tilgang!

Hensikten er å unngå at man må benytte private kontoer til dette, slik at klassens
midler ikke oppføres på enkeltpersoners ligning og for å sikre bedre kontroll og unngå mulig
mistenkeliggjøring.

Status - vi (Ingieråsen FAU) har Orgnummer! Nå kan vi søke penger for
støtteordninger fra stiftelser m.m.


